前海—英属维尔京群岛合作发展论坛
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1.伊丽丝·多诺万（Elise Donvoan）
英属维尔京群岛政府亚洲官方办事处董事
2.徐嘉琳（Amy Xu）
达盟（TMF）集团国际公司注册业务（大中华区）销售经理
3.克莱尔·阿布雷哈尔特（Claire Abrehart）
科佛代尔（Coverdale）公司总经理
4.简立基（Derrick Kan） 
迈普达律师事务所律师



伊丽丝·多诺万（Elise Donvoan）简介
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Elise Donovan is the director of the Hong Kong-based BVI House Asia, the representative office for the Government of the British Virgin Islands (BVI) in the Asia Pacific region.  BVI House Asia was established in 2013 to help manage the more than 25-year relationship that the BVI has with the Asia Pacific region, particularly in the financial services industry.  Whether it’s a special trust, joint venture, pre IPO, invoicing vehicle, fund or a company needed to facilitate wealth management needs in Asia Pacific, the BVI provides it.   Prior to this appointment, Elise was the executive director of the BVI International Finance Centre, which is responsible for marketing, promotion and reputational management of the BVI's financial services industry. Elise has a wealth of experience in international affairs, economic development and public relations, and has also worked in New York, Washington DC, Nigeria and South Africa. She has written numerous articles about the significant role of the BVI as a world-class international finance centre in the global financial system. She holds bachelor’s and master’s degrees from Carleton University (OTT) and Columbia University (NY).

伊丽丝·多诺万现担任英属维尔京群岛政府位于香港的亚太地区代表处(BVI HA)董事。该代表处成立于2013年，旨在帮助管理BVI与亚太地区超过25年的合作关系，特别是金融服务业，包括信托、投资基金、合资经营、首次公开招股前计划、发票工具和公司注册管理等。在此任命之前，Elise是英属维尔京群岛国际金融中心的执行董事，负责营销推广英属维尔京群岛的金融服务行业。伊丽丝·多诺万有丰富的国际事务、经济发展和公共关系经验，曾在纽约、华盛顿特区、尼日利亚和南非工作。她著有大量阐述BVI作为世界级国际金融中心在全球金融体系重要作用的文章，并拥有加拿大Carleton大学（OTT）和哥伦比亚大学（纽约州）的学士、硕士学位。

徐嘉琳（Amy Xu）简介


Amy Xu graduated from Qingdao College with major in International Trade and Finance.After graduation in 2006, Amy has worked in the offshore financial services industry for 9 years and has been serving as the Services and Sales manager in a number of global offshore services companies.Amy joined TMF in 2013 as Sales Manager in International Incorporation business line (China), Amy is responsible for the mainland China area business development and customer maintenance.

徐嘉琳2006年毕业于青岛学院国际贸易与金融系。后在离岸金融服务行业工作９年，并在数间国际性离岸公司担任服务与销售经理。
2013年，徐嘉琳加入达盟（TMF）集团，担任国际公司注册业务（大中华区）销售经理，主要负责大中华地区业务开发及客户关系维护。


克莱尔·阿布雷哈尔特（Claire Abrehart）简介

[image: Claire Abrehart]
General Manager 
Claire is originally from the UK but has lived and worked in the British Virgin Islands for 20 years. She has a BA (Hons) degree in Business Studies and is a full member of the Chartered Institute of Marketing having obtained their Diploma in Marketing. Claire has over 15 years of experience in the trust and corporate services industry in the BVI. Claire has been approved as a Senior Officer by the British Virgin Islands Financial Services Commission since 2006 and has been a director of regulated entities since 2009, she is also a qualified Trust and Estate Practitioner and a full member of STEP. Claire joined Coverdale in 2013.

克莱尔•阿布雷哈尔特来自英国，在英属维尔京群岛生活和工作了20年。她拥有业务研究文学士（荣誉）学位，并获得Chartered Institute of Marketing的市场营销文凭。Claire拥有超过15年从事英属维尔京群岛信托及公司服务的经验。2006年，克莱尔•阿布雷哈尔特获英属维尔京群岛金融服务委员会批准成为高级人员。2009年，她获准成为被监管机构的董事，同时也是专业信托与遗产规划从业者、STEP正式成员。克莱尔•阿布雷哈尔特于2013年加入科佛代尔（Coverdale）公司，担任总经理。


简立基（Derrick Kan）简介
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Derrick Kan 
Associate 
Maples and Calder

Expertise
Derrick specialises in all types of corporate transactions including mergers and acquisitions, private equity investments, joint ventures, IPOs and securities issues, as well as advising on corporate and commercial law generally, including in relation to investment funds. 
Professional Background 
Derrick joined Maples and Calder in 2003. He previously worked for Holman Fenwick & Willan in Hong Kong. 

简立基律师擅长各种类型的企业交易事务，包括合并收购、私募股权投资项目、企业合资、首次公开招股及证券发行，以及就企业及商业法律，包括就投资基金提供法律意见。曾任职于英国夏礼文律师事务所（Holman Fenwick & Willan）香港办事处，于 2003 年加盟迈普达律师事务所。
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